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Z á p i s  
 

z 2. jednání komise Rady HMP pro koordinaci aktivit na veřejných prostranstvích na území 
Pražské památkové rezervace, které se konalo dne 3.12.2013 od 16:00 hod. v zasedací místnosti 
č. 349 hlavní budovy Magistrátu hl.m. Prahy, Mariánské nám. 2, Praha 1. 
 
 přítomni:  13 členů Komise, dle prezenční listiny 
 omluveni:  1 člen Komise 
    Bc. Ondřej Pecha, člen ZHMP 
             

přizvaní odborníci: Ing. Karel Doubek, Sdružení Nového Města Pražského 
 Stanislav Lazar, prezident Asociace venkovní reklamy 

Václav Jukl, PRM MHMP - externí poradce marketingu 
  

PROGRAM JEDNÁNÍ: 
 
1. Zahájení, kontrola zápisu ze dne 3.9.2013 
  
2.  Reklamní plochy JCDecaux 
 

V souladu se Zásadami zabezpečování propagace kulturních a jiných nekomerčních akcí 
na reklamních plochách JCDecaux, schválenými usnesením Rady HMP č. 394 
ze dne 19.3.2013, posoudila Komise žádosti předložené v rámci materiálu zpracovaného 
oddělením komunikace a rozvoje občanské společnosti PRM MHMP pro období 
7.1.2014 až 31.3.2014, formulovala drobné úpravy a uložila Václavu Juklovi zajistit, 
ve smyslu uvedeného, zpracování materiálu pro jednání Rady HMP. 

  
 

3.  Staroměstské náměstí – veřejné akce v roce 2014 
 

Komisi byl předložen seznam žádostí o zařazení do seznamu akcí, jejichž konání bude 
schváleno pro rok 2014. Tak jako v minulých letech Komise opět podrobně diskutovala 
otázku využití Staroměstského náměstí, a to zejména s ohledem na druh a účel 
pořádaných akcí a opodstatněnost jejich konání právě v této lokalitě, přičemž dospěla 
ke shodě v otázce pokračování nastaveného režimu, tj. zklidňování této významné 
lokality zejm. formou omezení četnosti pořádaných akcí. Ředitel odboru památkové péče 
MHMP (dále jen „OPP MHMP“) požádal, aby se pořadatelé veřejných akcí 
na Staroměstském náměstí obrátili na OPP MHMP s žádostí o vydání závazného 
stanoviska tak, aby realizace jejich akce byla v souladu s požadavky památkové péče. 

 Komise souhlasí s pořádáním následujících akcí: 
1. Carnevale Praha 
2. Pražský mezinárodní marathon 2014 
3. Mistrovství světa v ledním hokeji 2014 
4. Folklórní festival Praha srdce národů 2014 
5. Avon pochod proti rakovině prsu 2014 
6. Mezinárodní festival čestných stráží Drill Fest Army 2014 
7. Mezinárodní jazzový festival Bohemia JazzFest 2014 
8. Prague Jazz Week 2014 
9. Folklórní léto 

10. Podzimní Staroměstská zastavení 
11. Signal – Festival světla 2014 
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4. Hradčanské náměstí – veřejné akce 
 

4.1.  Global food service, s.r.o. – žádost o souhlas s uspořádáním Vánočních trhů 2013 
na Hradčanském náměstí. 

         Komise na základě hlasování s uspořádáním akce nesouhlasí. 
 
4.2. Global food service, s.r.o. – žádost o souhlas s uspořádáním veřejných akcí 

na Hradčanském a dále na Staroměstském a Václavském náměstí v roce 2014. 
         Komise na základě hlasování s uspořádáním akcí nesouhlasí. 
 
4.3.  CZECH TOP 100, a.s. – žádost o souhlas s uspořádáním 20. ročníku slavnostního 

vyhlášení nejvýznamnějších firem České republiky za rok 2013 na Hradčanském 
náměstí v červnu 2014. 

         Komise na základě hlasování s uspořádáním akce souhlasí. 
 

 
5. Stížnost na veřejné hudební produkce – busking 
 

Komise obdržela podnět společnosti s ručením omezeným Flow management na úpravu 
pravidel pro provozování pouliční umělecké veřejné produkce – busking, a to ve vztahu 
k aktuální situaci na Václavském náměstí.  
1. zástupce starosty MČ Praha 1 Daniel Hodek informoval, že MČ Praha 1 zpracovává 
upravující návrhy zaměřené na vymezení se proti nežádoucím jevům buskingu, nikoli 
však proti buskingu jako takovému, a to tak, aby byla tato veřejná aktivita uvedena do co 
největší symbiózy se zájmy MČ Praha 1 a jejích residentů. S uvedenými návrhy bude 
Komise následně seznámena. 
 

 
6. Podněty, připomínky, diskuze 
 

Komise diskutovala otázku využití veřejného prostranství Václavského náměstí pro účely 
pořádání vícetýdenních veřejných akcí, resp. kulturu prodeje, vzhledu, programu, 
vybavení a poskytovaných služeb v rámci těchto akcí. 
1. zástupce starosty MČ Praha 1 Daniel Hodek informoval, že ve spolupráci s předsedou 
Sdružení Nového Města Pražského Janem Adámkem komunikuje tuto problematiku, a to 
nejen s ohledem na zájmy podnikatelských subjektů, ale zejména ve vztahu k potřebám 
MČ Praha 1 a jejích residentů. 
Předseda Komise požádal 1. zástupce starosty MČ Praha 1 Daniela Hodka o zajištění 
zpracování přehledu požadavků na pořádání vícetýdenních veřejných akcí na Václavském 
náměstí a uložil tajemníkovi komise zpracovat tento přehled požadavků tak, aby mohl být 
projednán na příštím zasedání Komise. S ohledem na podnět ředitele OPP MHMP 
požádal předseda Komise rovněž o přehled pořádaných trhů na vybraných exponovaných 
náměstích MČ Praha 1. 
 
 
V souvislosti se stále neukončeným procesem umístění prodejních stánků ve vlastnictví 
hl.m. Prahy na Václavském náměstí, mj. vzhledem k absenci závazného stanoviska OPP 
MHMP, vyzval předseda Komise ředitele OPP MHMP, aby na příštím jednání předložil 
představu OPP MHMP o vzhledu těchto stánků. 
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Předseda Asociace cestovních kanceláří ČR Viliam Sivek informoval Komisi 
o narůstajícím, a v zásadě nepostihnutelném, poskytování průvodcovských služeb 
a okružních jízd ve formě vozítek segway, vozítek bugy s polskými registračními 
značkami a předimenzovanými koly pro více jezdců s konzumací nápojů. Současně 
vyjádřil znepokojení nad touto situací, neboť oproti sledovanému období roku 2011 
a 2012 roste poskytování obdobných služeb geometrickou řadou. Poskytovatelé služeb 
nemají odborné znalosti a nezřídka mystifikují zákazníky nepřesnými či dokonce 
smyšlenými informacemi z historie. Tyto subjekty současně v zásadě neplatí nájem 
hl.m. Praze, ani místní poplatek za užívání veřejného prostranství městským částem 
hl.m. Prahy. 
 
 
1. zástupce starosty MČ Praha 1 Daniel Hodek informoval Komisi o krocích, které 
podnikl v problematice vozítek segway, potažmo o připravovaném legislativním návrhu 
ministerstva dopravy, v němž budou tato vozítka zařazena do kategorie, v níž by obec 
měla pravomoc vydávat souhlas s jejich pohybem na svém území. Současná legislativní 
úprava totiž považuje tato vozítka za chodce. Předseda Komise konstatoval, že je 
připraven poskytnout maximální součinnost a v případě potřeby se jménem hl.m. Prahy 
v této záležitosti obrátit s apelem na zmíněné ministerstvo dopravy. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
_________________________________________________________________________ 
Zapsal: Luděk Burian – tajemník Komise, tel.: 236 00 2542 
 
Za správnost: Ing. Václav Novotný, náměstek primátora HMP – předseda Komise 
 
V Praze dne 10.12.2013 
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